

Kretsstyremøte

15. oktober 2024

Sted: Stifttegården + Digitalt - Google Meet

Innkalte / fremmøtte:

Navn	Fremmøtt	Notat
jarl.larsen@gmail.com	X	
Athalie Bonden		Jobb
Elin Merete Trydal	X	Digitalt
Svein Haugen		Jobb
Andrea Evenstad	X	Roverkontakt
Øyvind Landsnes	X	
Viktor Hustad	X	

Saker

- [1. Kretsleiren på Hamresanden - oppsummering](#)
- [2. Kick-off - oppsummering](#)
- [3. PEFF-kurs - oppsummering](#)
- [4. Kretsens dag](#)
- [5. JOTA-JOTI](#)
- [6. Landsleir 2025](#)
 - [Undersøkelse pr Messenger](#)
 - [Felles Agderområde på landsleir](#)
 - [Neste steg:](#)
- [7. Kretsforum 25. - 27. oktober](#)
- [8. Bykjetur](#)
- [9. Kretsting / kretshelg](#)
 - [Tidsplan](#)
 - [Annet](#)
- [10. Neste kretsstyremøte](#)
- [11. Eventuelt](#)

Saker

- [1. Kretsleiren på Hamresanden - oppsummering](#)
Økonomi v/ Jarl Thore

Jarl Thore purrer på de få gruppene som enda ikke har betalt.

Erfaringer v/alle

- Det ble for lite informasjon på vårparten, slik at mange grupper lurte på om det ble leir eller ikke. Læring: Sørg for tidlig og "kontinuerlig" informasjon til gruppene.
- Viktig med informasjon og møter i kretsstyret og leirkomite.
- Vi laget digitalt leirhefte, men flere grupper hadde gitt speiderne beskjed om å la mobilen ligge igjen hjemme. Læring: Det må informeres om at speiderne trenger mobil, da det ikke blir laget leirhefte i papir.
- Peff-kro: Ikke avklart hvilke dager vi skulle ha peffkro. To peffkroer ble avholdt, men litt for mye på sparket, og innholdet traff ikke speiderne, da det ble for mye informasjon og for lete lek.

Aksjoner:

- Be om tilbakemelding fra gruppene - Øyvind sender ut e-post
- Sjekk at alle dokumenter ligger i riktig mappe på Google disk - Øyvind, Jarl Thore

2. Kick-off - oppsummering

Alle

Vi var 26 vandrere, rovere og ledere

Det kom veldig mye informasjon fra forbundet. Vi har ikke fått presentasjonen. Øyvind kontakter forbundet for å få den.

Jarl Thore har skrevet en artikkel på agder@kmspeider.no

Svein snakket om "Kretstur" til Kandersteg i 2026. Viktig å komme i gang med å få inn penger.

3. PEFF-kurs - oppsummering

PEFF-kurs Tur ble avholdt som planlagt 21. - 22. september samt et digitalt forberedelsesmøte 12. september.

Sted: Området rundt Tømmerrenna i Vennsala. Overnatting i gapahuk på Paulen gård,

Rute: [UT.no](https://www.ut.no) | [Peffkurs Tur 2024](#)

Deltagere:

- Lindesnes: 3 + 1 veileder
- Mandal: 5 + 3 veiledere
- Vågsbygd: 3
- Bykle: 1
- Grimstad: 5

Tilsammen 17 deltagere

Tilbakemelding:

- Tidlig start på lørdagen kan være problematisk for noen. Vurder overnatting fra fredag til lørdag, men fremdeles med kursstart lørdag morgen.
- Kurslederne fra Mandal er alle interessert i å være med å arrangere kurset igjen.
- Vurder fysisk møte for forberedelsesmøtet i stedet for digitalt, f.eks. i Kristiansand.

4. Kretsens dag

v/ Elin

Gode møter før kretsens dag. Digitale møter. Oppgaver delegert og gjennomført fram mot neste møte.

Det sviktet med rundløypa. Postene for vandrerne ble stokket om på i siste liten, noe som gjorde at løypa ble komplisert og for lang. Det er viktig med synsavstand mellom postene, og at patruljene gjør postene i riktig rekkefølge, slik at vi unngår opphopning på noen poster og for få patruljer på andre.

Det er ønskelig å ta vare på oppgavene fra år til år, slik at disse kan tjene som inspirasjon og veiledning til kommende Kretsens dager.

Hvordan sikre at vi får korte rundløyper neste gang?

- Presisere for komiteen at dette er veldig viktig.
- Ta en gjennomgang med komiteen om løypetraseene

Resultatliste må innhentes og publiseres. Øyvind tar kontakt med Tormod om dette samt en digital kopi av oppgavene.

5. JOTA-JOTI

v/Jarl Thore

Grimstad om Mandal deltar på JOTI i Grimstad fra fredag til lørdag 18. - 19. oktober. Grimstad blir også med på JOTO i regi av Grimstad Speiderråd.

Det som vil vite mer kan lese mer på <https://jotajoti.no>

6. Landsleir 2025

v/Øyvind

Undersøkelse pr Messenger

Spørsmål:

Hei gruppeledere

Nå starter forhåndspåmelding til neste års landsleir. Vi har snakket om å ha et felles leiområde for Agder krets, og uten at vi har en formell avgjørelse enda, så opplever vi i kretsstyret at dette er et ønske fra kretsens grupper. Jeg ber derfor om rask tilbakemelding fra alle gruppene om hva de ønsker:

- felles område
- separat område
- i tvil

Ber gruppene om å vente litt med forhåndspåmelding, så kan vi legge inn en felles forhåndspåmelding for Agder krets, om vi går for den løsningen.

Svar:

- Vågsbygd: Vi ønsker oss felles område for Agder
- Bykle: Felles
- Mandal: Felles
- Lindesnes: Felles
- Grimstad: Vi blir gjerne med på mest mulig fellesområde. Regner vel med at patrulje virksomhet/oppgaver må nødvendigvis skje i gruppene. Ikke minst mat blir jo uhandterlig med helt felles opplegg med så mange, både tilberedning og bespising. Dette må jo ligge på gruppene, dvs at det må jo gruppevis påmelding. Når det er sagt så kan vi i Grimstad veldig gjerne inkludere Bykle i vår matlaging og bordfelleskap. Men når det gjelder flaggheis, leirbål, lederfelleskap/kos/kaffe etc. så er det veldig hyggelig med felles område/opplegg.

Felles Agderområde på landsleir

Tilbakemelding fra gruppene er positiv. Spørsmål om hvordan organisere matlaging.

Lindesnes har utstyr med kapasitet til å lage mat til 100 av gangen:

Jeg tror jo det med mat går greit felles om vi vil også. Da vi var 100 fra Lindesnes på leir på lista, så var det egentlig uproblematisk. Men det krevde organisering. Men kan selvsagt kjøre det separat om det man tenker det er best.

Forslag til vedtak: Vi kjører fellesområde på leir. Vedtatt.

Neste steg:

- Ta kontakt med leirkomite for å høre hvordan vi bør organisere påmelding - Øyvind
- Vi har dialog med Sørlandet krets om eventuell fellestransport med tog, o.l.
- Internorganisering - hvordan fordeler vi ansvar, hvordan bygger vi leiren, organiserer matlaging, etc. Portal, ... Hva med felles bestikk/tallerker.
- Hvem fra hver gruppe kan delta i en felleskomité? Øyvind ber gruppene om å peke ut en eller to som kan være med.

7. Kretsforum 25. - 27. oktober

Øyvind og Viktor er påmeldt

Kretsen sender kretsleder + Viktor.

Andrea er påmeldt delta på både [Roverkontaktsamling 2024 - KFUK-KFUM-speiderne \(kmspeider.no\)](https://kmspeider.no/roverkontaktsamling-2024) og [Kretsforum - KFUK-KFUM-speiderne \(kmspeider.no\)](https://kmspeider.no/kretsforum)

8. Bykletur

v/Andrea

Ansvarlig: Andrea med hjelp Roverombudet, inkludert Viktor

Husk:

- Bestille kirka i Bykle. Hvilke helger er ledig? Snakk med Olav Skinnarland og Øyvind Landsnes før kontakt med kirkevergen i Bykle.
- Få pris på buss
- Bruk sjekklister som Silje tok frem

9. Gjennom isen

v/Elin

Det hadde vært spennende om vi kunne sett på forslaget som kom på kretstinget: "hvordan kjennes det å gå gjennom isen, og evt hvordan komme seg opp". Arrangere dette en ettermiddag for de eldste vandrerne+rovere ledere.

Vi spiller ballen til Brynjulf Bakklund (Mandal) som kom med forslaget for å høre om han fremdeles er interessert i å arrangere et slikt kursopplegg. Øyvind tar kontakt med Brynjulf.

10. Kretsting / kretshelg

v/Øyvind

Skal vi ha kretshelg eller bare kretsting?

Vi skal ha kretshelg fra fredag til lørdag ettermiddag.

Tema for kretshelg - brainstorm - utsettes til neste kretsstyremøte.

Tidsplan

- Invitasjon
- Innmelding av saker
- Utsendelse av sakslister
- Påmelding

Sjekk kretsens nettside for tidsfrister: <https://agder.kmspeider.no/kretsting/category3543.html>

Valgkomite

Jarl Thore kontakter Trond Wirak for å minne ham på at Grimstad er valgkomite.

11. Neste kretsstyremøte

Tirsdag 3. desember kl 18:00 på Stiftegården

12. Eventuelt